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Protokół Nr XXI/17 

XXI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 czerwca 2017 r., która odbyła 

się w sali obrad Urzędu Miasta i Gminy we Fromborku. 

Sesję rozpoczęto o godz. 10.00 a zakończono o godz. 11.40. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych. 

Nieobecny radny to: Robert Markun 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

ponadto w sesji udział wzięli: 

 Pani Małgorzat Wrońska –Burmistrz Miasta i Gminy Frombork. 

 Pani Agnieszka Nawrot –Kopycińska-Sekretarz Miasta i Gminy Frombork  

 Pani Teresa Podlasz-Kalinowska-Zastępca skarbnika Gminy Frombork 

 Pan Marcin Wróbel- adwokat obsługujący Urząd Miasta i Gminę Frombork 

 Sołtysi –lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 mieszkańcy gminy Frombork 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska przywitał 

przybyłych na sesję Panią Małgorzatę Wrońską Burmistrz Miasta i Gminy Frombork, 

radnych, sołtysów, kierowników jednostek organizacyjnych, pracowników urzędu, 

mieszkańców. 

Ad.pkt.1.  

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska, otworzyła XXI zwyczajną sesję Rady 

Miejskiej we Fromborku. 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska stwierdziła, że obrady są prawomocne, gdyż 

na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 14 radnych. Nieobecni radni to: Markun 

Robert. 

Ad. pkt 2. 

Na sekretarza obrad zaproponowano radną Monikę Rymkiewicz. 

Radna Monika Rymkiewicz wyraziła zgodę. 

ww. propozycję poddano pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymał się od głosu 0 radnych 

 

Sekretarzem obrad została radna Monika Rymkiewicz. 
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Ad. pkt 3. 

 

Przewodnicząca radny radna Barbara Kędzierska powiedziała, że, 26 czerwca 2017 r. do 

Biura Rady wpłynął wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad XXI zwyczajnej 

sesji Rady Miejskiej projektu uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Frombork z Fundacji 

Lokalnej Grupy Działania Partnerstwo dla Warmii. Przewodnicząca rady Barbara Kędzierska 

złożyła wniosek. 

 

ww. propozycję poddano pod głosowanie. 

 

Za głosowało 14 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymał się od głosu 0 radnych 

 

Zmiana została przyjęta. 

 

Przewodnicząca rady Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie wprowadzenie do 

porządku obrad uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 27 stycznia 2017 roku na 

działalność Burmistrz Miasta i Gminy Frombork w zakresie nieprzyznania lokalu 

mieszkalnego oraz w zakresie nieprzyznania prac interwencyjnych przekazanej według 

właściwości przez Kancelarię Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej w Warszawie. Trzy 

Komisje Rady Miejskiej we Fromborku na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 czerwca 2017 

roku po wysłuchaniu Burmistrza oraz zapoznaniu się z dokumentami złożyły wniosek o 

uznanie przedmiotowej skargi za bezzasadną. 

 

ww. propozycję poddano pod głosowanie.    

 

Za głosowało 14 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymał się od głosu 0 radnych. 

 

Zmiana została przyjęta. 

 

Ad. pkt 3 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała następujący porządek obrad: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 30 

marca 2017 roku. 

5. Przyjęcie protokołu z XX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 31 maja 

2017 roku. 

6. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

we Fromborku w dniu 31 maja 2017 roku. 

7. Sprawozdanie z pracy Burmistrza.  

8. Interpelacje radnych do Burmistrza. 
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9. Wykonanie budżetu za rok 2016: 

a) wystąpienie Burmistrza w sprawie sprawozdania z realizacji budżetu za 2016 r.; 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie 

wykonania budżetu za rok 2016, 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za rok 2016, 

d) dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza, 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Frombork za 2016 rok, 

f) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza, 

g) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie 

wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Burmistrza, 

h) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Frombork z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie na 2017 rok, 

b) uchylenia uchwał Rady Miejskiej we Fromborku NR XVI/134/12 z dnia 26 kwietnia 

2012 roku  

w sprawie ustalenia na terenie miasta Fromborka przy ulicy Dworcowej strefy płatnego 

parkowania dla pojazdów samochodowych, wysokości stawek opłat za parkowanie 

pojazdów samochodowych w tej strefie, wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu 

pobierania tych opłat  

i NR XXIV/218/13 z dnia 31 stycznia 2013 roku zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej 

we Fromborku NR XVI/134/12 z dnia 26 kwietnia 2012 roku w sprawie ustalenia na 

terenie miasta Fromborka przy ulicy Dworcowej strefy płatnego parkowania dla 

pojazdów samochodowych, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów 

samochodowych w tej strefie, wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu pobierania 

tych opłat, 

c) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami umów dzierżawy na 

kolejny okres do 3 lat po zakończeniu obowiązywania umów zawartych na okres do 

3 lat. 

d) wystąpienia Gminy Frombork z Fundacji Lokalna Grupa Działania Partnerstwo dla 

Warmii 

e) rozpatrzenia skargi z dnia 27 stycznia 2017 roku na działalność Burmistrza Miasta 

i Gminy Frombork w zakresie nieprzyznania lokalu mieszkalnego oraz w zakresie 

nieprzyznania prac interwencyjnych przekazanej według właściwości przez Kancelarię 

Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej w Warszawie 

11. Odpowiedzi na interpelacje. 

12. Oświadczenia radnych i sprawy różne. 

13. Zakończenie obrad.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie odczytany 

porządek obrad. 

 

 

Za głosowało 14 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymał się od głosu 0 radnych. 

 

Porządek obrad został przyjęty. 
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Ad. pkt 4  

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod 

głosowanie propozycję protokołu z XIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z 

dnia 30 marca 2017 roku. 

 

 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 1 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych.  

 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. pkt 5  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod 

głosowanie propozycję protokołu z XX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 

31 maja 2017 roku. 

 

Za głosowało 7 radnych. 

Przeciw głosowało 7 radnych. 

Wstrzymało się od głosu radnych.  

 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. pkt 6 i 7  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poprosiła Panią 

Burmistrz Małgorzatę Wrońską o przedstawienie sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych 

na XX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku w dniu 31 maja 2017 roku. 

 

Burmistrz Małgorzata Wrońska przywitała radnych, sołtysów oraz przybyłych na sesję 

gości. 

Burmistrz Małgorzata Wrońska przedstawiła sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. pkt 8  

 

Radna Dorota Strabel zapytała o zagospodarowanie terenu plaży miejskiej. 

 

Burmistrz Małgorzat Wrońska odpowiedziała, że pierwszym etapem jest wykonanie 

dokumentacji i dokumentacja ma być wykonane do końca października. Firma, która wygrała 

ma składać propozycję według harmonogramu. 

 

Radna Longina Woelky powiedziała, że pani Burmistrz była na spotkaniu z wodociągami 

i chciała się dowiedzieć, czego dotyczyło to spotkanie. 
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Burmistrz Małgorzata Wrońska odpowiedziała, że spotkanie dot. uchwalenie niezbędnych 

uchwał do końca czerwca, spółki muszą zaakceptować sprawozdanie finansowe, trzeba 

było podjąć uchwały absolutoryjne i tego spotkanie dotyczyło. 

 

Radna Magdalena Jakóbczyk powiedziała, że 28 czerwca odbyło się posiedzenie komisji 

rewizyjnej, komisja w trakcie posiedzenia zapoznała się z działalnością MGOK i Biblioteki w 

trakcie posiedzenia okazało się ze biblioteka nie była remontowana od 28 lat. Po posiedzeniu 

członkowie komisji udali się na wizję, żeby zobaczyć jak wygląda biblioteka. Stan techniczny 

biblioteki jest w opłakanym stanie. Okna są pozamykane albo powiązane na druciki, ściany są 

brudne. Radna zapytała, czy jest jakaś możliwość, żeby gmina wsparła bibliotekę w pracach 

remontowych. 

 

Burmistrz Małgorzata Wrońska odpowiedziała, że czeka na rozstrzygniecie konkursu 

termomodernizacji przedszkola i tam jest ujęty dom kultury,i biblioteka. Burmistrz 

powiedziała, że co sesję udziela informacji, że jest ujęta wymiana okien i wymiana drzwi, bo 

wiadomo, że to jest niezbędne. Dlatego na razie gmina nie podejmowała kroków i nie szukała 

innych źródeł i możliwości dofinansowania, ponieważ czeka na rozstrzygnięcie konkursu. 

 

Ad pkt. 9. 

a) Wystąpienie Burmistrza w sprawie sprawozdania z realizacji budżetu za 2016 r. 

Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że budżet za 2016 r. został wykonany dobrze 

świadczą o tym opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej,  jak i opinia komisji rewizyjnej. 

Należą się podziękowania dla pani skarbnik, która tworzy projekty uchwał, radnym, bo 

uchwalają uchwałę budżetową, która jest realna i możliwa do wykonania. Burmistrz 

podziękowała sołtysom za wykonanie funduszu sołeckiego i kierownikom jednostek 

podległych, którzy trzymają dużą dyscyplinę. Burmistrz powiedziała, że na początku 

wspólnej kadencji były duże kłopoty finansowe. W 2016 roku została przywrócona płynność 

finansowa i to jest efekt bardzo dużej dyscypliny i trzymanie się tego, co jest uchwalone w 

budżecie. Powiedziała, że rok 2016 został dobrze wykonany zarówno budżet, jak i wszystkie 

zadania, które zostały zaplanowane w 2016 roku.  

b)  Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie 

wykonania budżetu za 2016 r.; 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poprosiła Zastępcę Skarbnika Panią Teresę 

Podlasz-Kalinowską o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Rachunkowej w sprawie 

wykonania budżetu za 2016 r.; Pani Teresa Podlasz-Kalinowska Zastępca Skarbnika Gminy 

Frombork odczytała uchwałę RIO.IV-0120-126/17 składu orzekającego Regionalnej Izby 

Rachunkowej w Olsztynie z dnia 4 kwietnia 2017 roku w sprawie wydania opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Frombork sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy Frombork za rok 2016. Uchwała RIO.IV-0120-126/17 stanowi załącznik nr 4 

do protokołu. 

 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za 2016 

r.; 
Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poprosiła o odczytanie opinii 

przewodniczącą Komisji Rewizyjnej radną Agnieszkę Ros. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Agnieszka Ros przedstawiła pozytywną opinię 

Komisji Rewizyjnej o wykonanie budżetu gminy Frombork za rok 2016. 

 

Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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d) dyskusja nad sprawozdaniem  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska otworzyła dyskusję nad sprawozdaniem 

Burmistrza. Radni stwierdzili, że wszystkie informacje zostały przekazane i nie zgłosili pytań. 

 

 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 r. wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Frombork za 2016 r.; 
 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr XXI/233/17 w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 r. wraz, że sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Frombork za 2016 rok. 

 

Projekt uchwały poddano pod głosowanie.  

 

Za głosowało 11 radnych  

Przeciw głosowało 1 radnych  

Wstrzymał się od głosu 2 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała nr XXI/233/17 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

f) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielnie absolutorium dla 

Burmistrza: 
 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poprosiła o odczytanie wniosku 

przewodnicząca radną Agnieszkę Ros. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Agnieszka Ros przedstawiła wniosek w sprawie 

udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok. Wniosek stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu. 

 

g) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie 

wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielnie absolutorium dla Burmistrza; 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poprosiła o odczytanie opinii w sprawie 

wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Burmistrza przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej radną Agnieszkę Ros. 

 

Radna Agnieszka Ros odczytała uchwałę nr RIO.IV-0120-217/17 składu orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 12 czerwca 2017 roku w sprawie 

zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Fromborku w sprawie 

udzielnie absolutorium Burmistrzowi Fromborka za 2016 rok. Uchwała nr RIO.IV-0120-

217/17 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 12 czerwca 

2017 roku stanowi załącznik nr 8 do protokołu 
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h) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Frombork z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok.; 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr XXI/234/17 

Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 czerwca 2017 roku w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Frombork z tytułu wykonania budżetu za 2016 

rok. 

 

Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

 

Za głosowało 11 radnych  

Przeciw głosowało 1 radnych  

Wstrzymał się od głosu 2 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała nr XXI/234/17 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

Burmistrz Małgorzata Wrońska Podziękowała pracownikom i współpracownikom, bo bez 

pracowników wykonanie budżetu i zarządzenie miastem i gminom nie jest łatwe Burmistrz 

podziękowała radnym. Burmistrz powiedziała, że po dzisiejszym głosowaniu widać, kto chce 

dobra  miasta i  rozwoju a kto tylko przeszkadza, ale i takie osoby muszą być, podziękowała 

sołtysom za prace na rzecz miast i na rzecz sołectw, bo wszystko działa na rozwój gminy. 

Radny Zbigniew Pietkiewicz poprosił o przerwę. 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska stwierdziła, że obrady po przerwie są 

prawomocne, gdyż na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 13 radnych. Nieobecni 

radni to: Markun Robert, Jadwiga Urbanowicz. 

a) zmian w budżecie na 2017 rok, 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poprosiła panią Teresę Podlasz 

Kalinowską o omówienie zmian w projekcie uchwały. 

Pani Teresa Podlasz Kalinowska omówiła zmiany w projekcie uchwały. 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie zmiany w 

projekcie uchwały. 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Zmiany zostały przyjęte. 

 

11: 03 na salę weszła Pani Jadwiga Urbanowicz. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała projekt 

Uchwały Nr XXI/235/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 czerwca 2017 w 

sprawie zmian w budżecie na 2017 rok, 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod 

głosowanie Uchwałę Nr XXI/235/17 

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0radnych.  

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XXI/235/17 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

b) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała 

nagłówek Uchwały Nr XXI/236/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 

czerwca 2017 w sprawie uchylenia uchwał Rady Miejskiej we Fromborku NR 

XVI/134/12 z dnia 26 kwietnia 2012 roku  

w sprawie ustalenia na terenie miasta Fromborka przy ulicy Dworcowej strefy 

płatnego parkowania dla pojazdów samochodowych, wysokości stawek opłat za 

parkowanie pojazdów samochodowych w tej strefie, wysokości opłaty dodatkowej 

oraz sposobu pobierania tych opłat  

i NR XXIV/218/13 z dnia 31 stycznia 2013 roku zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej 

we Fromborku NR XVI/134/12 z dnia 26 kwietnia 2012 roku w sprawie ustalenia na 

terenie miasta Fromborka przy ulicy Dworcowej strefy płatnego parkowania dla 

pojazdów samochodowych, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów 

samochodowych w tej strefie, wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu pobierania 

tych opłat, 

 

Radny Jacek Gawłowski zgłosił wniosek o nieodczytywanie treści uchwały w całości. 

 

Przewodnicząca Rady miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała 

wniosek pod głosowanie. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 1 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod 

głosowanie Uchwałę Nr XXI/236/17 

 

 

Za głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 3 radnych. 
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Wstrzymało się od głosu 1 radnych.  

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XXI/236/17 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

c) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała 

nagłówek Uchwały Nr XXI/236/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 

czerwca 2017 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 

dzierżawcami umów dzierżawy na kolejny okres do 3 lat po zakończeniu 

obowiązywania umów zawartych na okres do 3 lata. 

 

Radny Jacek Gawłowski zgłosił wniosek o nieodczytywanie treści uchwały w całości. 

 

 

Przewodnicząca Rady miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała 

wniosek pod głosowanie. 

 

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała pod 

głosowanie uchwałę nr XXI/237/17  

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXI/237/17 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

d) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała 

projekt Uchwały Nr XXI/238/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 

czerwca 2017 w sprawie wystąpienia Gminy Frombork z Fundacji Lokalna Grupa 

Działania Partnerstwo dla Warmii 

 

Przewodnicząca Rady miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała pod 

głosowanie uchwałę nr XXI/238/17  

 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 3 radnych.  

 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXI/238/17 stanowi załącznik nr 13 do protokołu 
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e) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała 

projekt Uchwały Nr XXI/239/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 

czerwca 2017w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 27 stycznia 2017 roku na 

działalność Burmistrza Miasta i Gminy Frombork w zakresie nieprzyznania lokalu 

mieszkalnego oraz w zakresie nieprzyznania prac interwencyjnych przekazanej 

według właściwości przez Kancelarię Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej 

w Warszawie. 

Przewodnicząca Rady miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała pod 

głosowanie uchwałę nr XXI/239/17  

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXI/239/17 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. pkt 11 

------- 

Ad. pkt 12  

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że 28 czerwca 2017 roku odbyło się posiedzenie 

Komisji Rewizyjnej w sprawie przyjęcie protokołu kontroli mieszkaniowej za okres 2006-

2016. Z uwagi, że komisja nie ma możliwości skorzystania z prawnika w trakcie swoich prac 

powiedział, że chciałbym skorzystać z obecności radcy prawnego i zapytać, czy jeśli 

upoważnia się komisję rewizyjną do kontroli w formie uchwały to, w jakiej formie powinien 

być dokument końcowy. Jaki organ jest władny do ocenienia kontroli. Radny powiedział, że 

inicjatorem kontroli była komisja rozwoju gospodarczego i rolnictwa miało to miejsce w 

następstwie ewidentnej, czytelnej skargi obecnej na posiedzeniu Pani, ……… która określiła 

swoją sprawę. Pan Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że z tego, co wie komisja chciała 

sprawdzić działalność Burmistrza, a nie działalność komisji mieszkaniowej, ponieważ 

komisja mieszkaniowa jest organem doradczym, który sugeruje i sprawdza. Powiedział, że 

nie wie, w jaki sposób, bo z protokołu to nie wynika nawet nie ma nic, że pani ….. jest stroną. 

Radny zapytał jak to ma się skończyć. 

Adwokat Pan Marcin Wróbel odpowiedział, że drugiego pytania nie usłyszał. 

Radny Zbigniew Pietkiewicz zapytał, czy pani ….. która zgłosiła ewidentną skargę w trakcie 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej powinna być traktowana, jako strona i czy komisja rewizyjna 

powinna odpowiedzieć do Rady Miasta. 

Radna Leongina Woelky odpowiedziała, że to było na sesji i że rada zatwierdzała wniosek, 

a nie tylko komisja. 
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Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że ma zastrzeżenia do dokumentu końcowego. 

Radna Barbara Kędzierska powiedziała, że nikt się nie zapoznał z dokumentem końcowym 

i zapytała, czy to jest zasadne, bo radni się z tym nie zapoznali. 

Radny Zbigniew Pietkiewicz odpowiedział, że nie będzie miał możliwości zapytanie się 

Pana Radcy 

Adwokat Pan Marcin Wróbel odpowiedział ze nie wie, na czym radny opiera stwierdzenie 

ze nie ma możliwości skorzystania z opinii (…) Adwokat powiedział, że jest w środy od 11 

do 16 i wtedy można bezpośrednio przyjść i porozmawiać. Ponadto e-mail jest dostępny w 

urzędzie miasta i gminy Frombork i można zadawać pytania i zwracać się o opinie. Komisja 

Rewizyjna nie wątpliwie jest organem pomocniczym Rady Miejskiej we Fromborku i jej 

członkowie mają pełen dostęp do moich usług, dlatego pytanie proponuje zadać na piśmie i 

udzielę odpowiedzi w formie opinii z pieczątką, datą i podpisem. Natomiast na pierwszy rzut 

oka na pana pytanie mogę odpowiedzieć (….)komisja rewizyjna jest organem pomocniczym 

rady miejskiej i rada miejska powołuje komisje rewizyjną i ta komisja, że swoich działań 

składa raport przed rada miejską(…) komisja kontrole doraźne wykonuje na zlecenie rady 

miejskiej i składa sprawozdanie. Forma zatwierdzenia sprawozdania nie jest w żaden sposób 

uregulowana. Do wyobrażanie jest taka sytuacja, że rada ze zleconych zadań komisji 

rewizyjnej jest zadowolona bądź nie. I może w takiej samej formie jak zleciła kontrole 

doraźną ponowić przeprowadzanie kontroli czy innych czynności. Natomiast, co do bycia 

stroną postępowania przez kogokolwiek nie ma żadnej strony. Komisja wykonuje kontrole, 

jest podmiot kontrolowany i jest organ kontrolujący i nie ma więcej stron. 

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział ze, jeśli komisja rozwoju gosporczego złożyła 

wniosek w następstwie ewidentnej skargi czy w tym przypadku pani……. Nie powinna być 

poinformowana o wynikach tej kontroli. 

Adwokat Pan Marcin Wróbel odpowiedział ze ta są 2 odrębne postepowania jedno to jest 

postepowanie skargowe, który uruchomiła pani ………….. można jej udzielić odpowiedzi 

powołując się na ustalenie komisji natomiast w postepowaniu kontrolnym ona stroną nie jest. 

Pani Sekretarz Agnieszka Nawrot Kopycińska powiedziała, że do Burmistrza ani do rady 

nie wpłynęła żadna oficjalna skarga, nie ma takiego dokumentu wiec nie można było nadać 

żadnego trybu związanego z ta skargą(….) 

Sołtys Józef Korybski zapytał, co koszeniem działki ANR w Jędrychowie(….) 

Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że udzieli informacji na piśmie. 

Radna Magdalena Jakóbczyk zapytała, co z remontem szkoły. 

Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że udzieli informacji na piśmie. 

Ad. pkt 13 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska po wyczerpaniu 

porządku obrad zamknęła XXI zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku.  

Na tym protokół zakończono.  

Sekretarz obrad – radna Monika Rymkiewicz 

Protokół sporządziła Dorota Długołęcka.  

 

Obrady XXI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 czerwca 2017 roku 

zostały utrwalone na płycie CD, która znajduję się w biurze Rady. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


